



**Livia MURRAY**

**Senior Analyst at Astris Finance**

**Cohort 2021-2022**



École des Ponts  
ParisTech

## **Testimonial to the Executive Master Infrastructure Project Finance (IPF)**

Module : Tax and legal issues

<https://ecoledesponts.fr/en/advanced-master-infrastructure-project-finance>

"I have over 5 years' experience in the renewable energy sector, working in consulting, project development and for a private equity fund.

I found the legal module taught by Ashurst particularly valuable. The class went over the key components of project contracts and financial documentation, paying specific attention to the contractual allocation of risks among parties. As contracts play such a prominent role in project finance, understanding how to structure them to ensure project bankability was extremely useful.

A highlight of the module were the case studies, where we reviewed term sheets to identify contractual risks, giving us the opportunity to directly apply what we had learned during the class."

" J'ai plus de 5 ans d'expérience dans le secteur des énergies renouvelables. J'ai travaillé en conseil, pour un promoteur de projets, et pour un fonds de private equity.

L'un des modules qui m'a particulièrement intéressé était le cours de droit enseigné par le cabinet Ashurst. Nous avons couvert les différentes clauses des contrats de projets et de la documentation financière, avec une emphase particulière sur l'allocation des risques entre les parties prenantes. Connaissant l'importance de l'aspect légal au sein du financement de projet, il était très utile de comprendre comment structurer les contrats pour assurer la bankability financière.

Je tiens également à souligner l'intérêt des différentes études de cas où nous avons révisé des term sheets pour identifier les risques contractuels. Ceci nous a permis de mettre en pratique les concepts que nous avons appris pendant le cours. "